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Besluitenlijst  
Not14-0161 

Onderwerp: Raadscommissie Middelen/Stadsbeheer d.d. 12 mei 2014, 20.00 uur 
Aanwezigen: De heer A. Harren (voorzitter), mevrouw E.A.Schreiner raadsgriffier 

H.O.P: mevrouw C.P.M. van ’t Schip en mevrouw M.A.W. Bankras 
CDA: mevrouw J.S.L. van Ling-Wanst en de heer M. Koster 
VVD: de heer E.S. van der Laan en de heer W. Boer 
SP: de heer A.A.H. Seeger en de heer J.J. Wedemeijer 
D66: de heer M. Feelders en de heer J.R. Vrieswijk  
Burgerbelang: de heer J.G.J. Seeboldt 
Senioren Heerhugowaard: de heer I.H. Louis  
PvdA: de heer J. Koppelaar en de heer M. Kadioglu 
ChristenUnie: mevrouw T.J. Visser-Hogeterp  
GroenLinks: de heer P.J de Groot, de heer R. Schoemaker 
Nederland Duurzaam: de heer F. Schauwers 

Afwezigen: De heer J.J. van der Starre (Senioren Heerhugowaard), mevrouw T. Huijboom (ChristenUnie) 
en de heer J.N.P. Beers (Burgerbelang) 

Bestuurlijk: Wethouder M. Stam-de Nijs en burgemeester H.W. ter Heegde 
 
 

Nr. Onderwerp Actie 

1. Opening en mededelingen 
Afmelding: de heer Brau (PvdA) wordt vervangen door de heer Koppelaar  
  

 

2. Publieksrondvraag / spreekrecht 
Geen aanmeldingen.  

 

3. Vaststellen notulen van de commissievergadering van 31 maart 2014 
De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Vaststelling termijnagenda commissie MISB 
De heer Beers van Burgerbelang verzoekt om een aanpassing van de vergaderdata op de 
termijnagenda. Omdat het vergaderschema en het schema rondom de voorjaarsnota is 
veranderd is dit noodzakelijk. 
  

Griffie 

5. 

 

Actieve informatie vanuit het college 
Geen actieve informatie. 

 

6.  Presentatie toelichting op de regionalisering van de brandweer.  
De heren Stierhout en Van de Looij van de Veiligheidsregio geven informerend een 
presentatie aan de commissie.  
De presentatie wordt nagezonden met het nieuws van de dag van 13 mei 2014. 
 
Afspraken en toezeggingen 

 Planning voor besluitvorming gemeenteraad staat in de presentatie. 

 Portefeuillehouder H. ter Heegde geeft aan dat brandpreventie met acties (sprinklers 
en rookmelders) zal worden ingezet richting burgers en bedrijven.  

 Portefeuillehouder H. ter Heegde geeft aan dat kosten voor Heerhugowaard in de 
begroting 2015 verwerkt.  

 
Conclusies / advies van de commissie 
Dit betrof een informerende presentatie en behoeft geen advies van de commissie 
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7. Presentatie over het kruispunt Zuidtangent-Stationsplein-Bevelandseweg 
Martien Ippel ( gemeente Heerhugowaard) verzorgt de presentatie.  
De presentatie wordt nagezonden met het nieuws van de dag van 13 mei 2014. 
 
Afspraken en toezeggingen door de portefeuillehouder Stam 

 Voorstel is de drempels voor het kruispunt te leggen.  

 Dit jaar wordt een maatschappelijke kosten/ baten analyse & varianten voorgelegd 
aan de raad met financiële consequenties. In 2017 aanleg van de tunnel. De 
tijdelijkheid van deze situatie komt hiermee op 3 jaar.  

 Eenduidigheid in drempels wordt meegenomen 

 Oranje licht suggestie wordt meegenomen of verlichtende drempels.  

 Overige opmerkingen neemt portefeuillehouder Stam ook mee in haar afwegingen. 

 
Conclusies / advies van de commissie 

 Senioren Heerhugowaard, H.O.P. en SP zijn niet van mening dat het voorstel 
oplossing biedt voor de voetgangers. H.O.P. geeft ook aan dat het belangrijk is om 
eenduidige drempels te gebruiken in Heerhugowaard. Tevens geven meerdere 
partijen aan dat het belangrijk is om rekening te houden met oudere mensen of 
mensen met een beperking. 

 De VVD geeft aan geen problemen te hebben met het voorstel van 
portefeuillehouder Stam als tijdelijke oplossing.  

 Burgerbelang geeft aan dat er geen goede oplossingen zijn, alleen een minst 
slechte oplossing. De keuze moet zijn: geef voetgangers en fietsers voorrang en 
laat de auto’s langzamer rijden. Tevens verzoekt Burgerbelang om een 
onderbouwing van statistieken en risico’s en houd rekening met irrationeel gedrag 
van weggebruikers.  

 Nederland Duurzaam: lapmiddel, deze maatregelen. Situatie wordt gevaarlijker door 
zebra weg te halen. Misschien stoplichten plaatsen? Voorgestelde maatregel niet 
effectief 

 PvdA: is voorstander om gemotoriseerd verkeer af te remmen en voetgangers en 
fietsers voorrang te geven 

 CDA vindt het jammer dat de oversteek voor voetgangers niet in tweeën kan 
waardoor het moeilijk blijft om over te steken aangezien er twee rijstroken moeten 
worden overbrugd.  

 SP: zet oranje waarschuwingslichten neer voor automobilisten om voor 
overstekende voetgangers te waarschuwen.  

 ChristenUnie: maak geen te hoge drempels voor het verkeer. Is erg benieuwd naar 
de kosten van oranje waarschuwingslichten.  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

8. Raadstestament 
 
Afspraken en toezeggingen door lid testamentgroep raadslid mevrouw Van ’t Schip  

 Op pagina 4 staat over het onderwerp fractievergoedingen: Hier staat dat het advies 
is om de controle op rechtmatigheid te laten doen door de accountant. Gezien de 
kosten van de accountant en de bespreking in het raadsconvent van 12 mei 2014 is 
het advies van het raadsconvent het volgende: De auditcommissie jaarlijks de 
controle op rechtmatigheid te laten uitvoeren.  

 Kalisz: op het moment vinden er geen activiteiten plaats dus het is niet noodzakelijk 
om ambassadeurs aan te wijzen.  

 Verordening beoordeling burgemeester komt op de termijnagenda en wordt in 
besluitvorming gebracht ( dit n.a.v. vragen VVD) 

 
Conclusies / advies van de commissie 
Het raadsbesluit wordt aangepast in het raadstestament, ter kennisname vast te stellen en is 
hiermee, inclusief de wijzigingen zoals bovenstaand genoemd, een akkoordstuk voor de 
raad.  
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9. Bespreken ingekomen stuk A17 en A17a raad 22 april 2014: E-mail VBV met als 
onderwerp ’Het groeiende aantal vertrekkende brandweervrijwilligers’  
 
Geen afspraken of toezeggingen gedaan.  

 

10  Rondvraag 

 Nederland Duurzaam heeft technische vragen over de afvalmonitor. Deze worden 
schriftelijk ingediend.  

 Burgerbelang vraagt zich af waarom de jaarstukken van Geestmerambacht niet op 
de commissie Middelen/Stadsbeheer staan geagendeerd.  

 ChristenUnie vraagt aan portefeuillehouder Ter Heegde of hij bij Burgernet kan 
nagaan of de meldingen van Burgernet specifieker worden. Dit omdat er onlangs 
verwarring is ontstaan over de locatie van een incident.   

 
 

11 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.33 uur.  

 

 



4 

 



5 

 

 


